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Aan verenigingen van de   

Nederlandse Basketball Bond 

 

 

Nieuwegein, 22 oktober 2024 

 

Onderwerp: Algemene Vergadering 23 november 2024 

 

Geacht bestuur, 

 

Hierbij nodigen wij u van harte uit voor de Algemene Vergadering (AV) van de Nederlandse 

Basketball Bond, die plaatsvindt op zaterdag 23 november 2024 op de prachtige Sportcampus 

Zuiderpark, Meester P. Droogleever Fortuynweg 22 in Den Haag. 

 

Deze AV is de eerste vergadering onder leiding van onze nieuwe voorzitter John Voppen. Tijdens 

de vergadering willen we graag een meer interactieve aanpak hanteren en actief in gesprek gaan 

met de verenigingen. Uw inbreng en ideeën zijn van groot belang voor de toekomst van het 

Nederlandse basketball. 

 

Kunt u er niet fysiek bij zijn? Geen probleem! Het plenaire gedeelte van de vergadering is ook via 

een livestream te volgen. We kijken ernaar uit u te verwelkomen en samen aan de verdere groei 

van het Nederlandse basketball te werken! 

 

Het programma van de AV is als volgt: 

  9.15 uur: Financieel Vragenhalfuurtje 

  9.15 uur: Inloop AV, met koffie 

10.00 uur: Algemene Vergadering 

12.30 uur:  Einde vergadering, met aansluitend lunch 

 

Financieel vragenhalfuurtje  

Voorafgaand aan de AV zal weer een Financieel vragenhalfuurtje worden georganiseerd van  

9.15 – 9.45 uur. Dit halfuurtje is voor alle afgevaardigden toegankelijk. Heeft u vragen over de 

financiële stukken? Meld u dan aan uiterlijk 17 november 2024 via info@basketball.nl onder 

vermelding van Financieel vragenhalfuurtje. De Penningmeester en de directie beantwoorden hier 

graag uw vragen. Om u direct van een zo volledig mogelijk antwoord te kunnen voorzien 

verzoeken wij u de vragen op voorhand te sturen naar info@basketball.nl. 

 

Algemene Vergadering 

Met trots kijken we tijdens de Algemene Vergadering terug op een jaar waarin het Nederlandse 

basketball opnieuw is gegroeid. Het derde opeenvolgende seizoen waarin onze 

basketbalverenigingen groei laten zien. Samen vieren we de prestaties die zijn neergezet, zowel 

op het veld als daarbuiten. We nemen u mee in de stappen die we hebben gezet binnen ons 

Strategisch Plan en geven een kijkje in de financiële stukken, waaronder de jaarrekening, 

prognose en begroting. Uiteraard sluiten we af met de (her)benoeming van de leden van de AV-

commissies en het bestuur. Dit jaar nemen we ook afscheid van enkele waardevolle commissie- en 

bestuursleden, die een belangrijke bijdrage hebben geleverd aan het succes van onze sport. 

mailto:info@basketball.nl
mailto:info@basketball.nl
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Natuurlijk staan we stil bij de gouden medailles van deze Olympische en Paralympische zomer. 

Het werd een zomer waarin de aantrekkingskracht van onze sport voor heel Nederland zichtbaar 

en voelbaar werd. Maar we kijken ook naar de uitdagingen die de Nederlandse sport en het 

Nederlandse basketball voor zich hebben liggen. Hoe kunnen we het momentum van de sport 

gebruiken om deze uitdagingen aan te gaan? Zodat we met onze geliefde sport niet alleen mooie 

resultaten op het veld kunnen blijven halen, maar ook in verenigingen en in wijken 

maatschappelijke impact kunnen blijven maken. 

 

Kortom, we blikken terug en kijken vooruit. Zodat we samen de sterke basis die we hebben 

kunnen versterken, en bouwen aan een nog grotere toekomst voor het Nederlandse basketball. 

 

Heeft u een vraag naar aanleiding van de AV stukken of die betrekking heeft op (de dagelijkse 

praktijk van) uw eigen vereniging, wacht dan niet tot de AV, maar stuur dan een mail naar 

info@basketball.nl of indien het een vraag mbt uw vereniging betreft neem contact op met 

verenigingsadvies@basketball.nl . Wij helpen u graag verder! 

 

Na sluiting van de vergadering staat er, indien u dit heeft aangegeven, een lunch voor u klaar.  

 

Stemrecht op Algemene Vergadering 

Iedere vereniging heeft stemrecht op de AV. Om dit stemrecht te kunnen uitoefenen is het van 

belang dat u als vereniging een (bestuurs)lid fysiek afvaardigt naar de AV. Deze afgevaardigde 

dient meerderjarig, lid van uw vereniging en lid van de NBB te zijn. De vereniging dient deze 

afgevaardigde voor iedere AV opnieuw aan te melden in Sportlink. Wij verzoeken u dit voor 17 

november 2024 te doen. De handleiding hiervoor vindt u hier.  

 

Daarnaast kan een afgevaardigde hooguit door één andere vereniging worden gemandateerd om 

het stemrecht voor die vereniging uit te oefenen. Dit mandaat dient door het bestuur van de 

desbetreffende vereniging te zijn ondertekend. Het formulier hiervoor treft u als bijlage aan. U 

dient dit mandaat uiterlijk 17 november 2024 te mailen naar info@basketball.nl zodat dit op 

voorhand kan worden verwerkt.  

 

Aanmelden/Afmelden voor de Algemene Vergadering 

U kunt zich aanmelden uiterlijk 17 november 2024 via het formulier op de website. Is uw 

vereniging verhinderd, dan kunt u zich afmelden via info@basketball.nl o.v.v. de naam van uw 

vereniging. 

 

Wij gaan er vanuit u voor nu voldoende geïnformeerd te hebben en hopen dat u er ook dit keer 

weer bij bent. Graag tot ziens op 23 november 2024! 

 

Met vriendelijke groet, 

NEDERLANDSE BASKETBALL BOND 

 

     

J. Voppen    M.D. Hoffer 

Voorzitter    Algemeen Directeur  

mailto:info@basketball.nl
mailto:verenigingsadvies@basketball.nl
https://www.basketball.nl/documents/195/Handleiding_Sportlink_Toevoegen_afgevaardigde_AV.pdf
mailto:info@basketball.nl
https://www.basketball.nl/organisatie/algemene-vergadering/algemene-vergadering-2024/
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De bestuursleden van de vereniging 

 

 

………………………………………………………………………………………(naam vereniging) 

 

verklaren hierbij dat hun vereniging op de Algemene Vergadering van de NBB op  

23 november 2024 wordt vertegenwoordigd door: 

 

 

…………………………………………………………………………………..………(naam afgevaardigde), 

 

 

…………………………………………………………………………………………(lidmaatschapsnummer) 

 

 

 1e bestuurslid 2e bestuurslid 

 

Naam ………………………………… ………………………………… 

 

 

Functie ………………………………… ………………………………… 

 

 

Handtekening ………………………………… ………………………………… 

 

Als dit mandaat niet volledig is ingevuld en/of de gegevens niet overeenkomen met de gegevens 

van de bestuursleden van de vereniging in Sportlink, heeft de afgevaardigde geen stemrecht voor 

de vereniging waarvoor hij gemandateerd is. 

 

Wij verzoeken u vriendelijk bijgaande volmacht volledig in te vullen en: 

 deze volmacht/mandaat uiterlijk 17 november 2024 te mailen naar info@basketball.nl, zodat een en 
ander kan worden verwerkt. 
 

Artikel E.10 Statuten NBB 

Een afgevaardigde kan hooguit door één andere vereniging gemandateerd worden om het stemrecht 
voor die vereniging uit te oefenen. Dit mandaat dient door het bestuur van de desbetreffende 
vereniging ondertekend te zijn. Op verzoek van het bestuur moet dit mandaat overlegd worden. 

support@basketball.nl
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23 november 2024 

_____________________________________________________________________________ 

 

 

Aan (per e-mail): 

- De verenigingen van de NBB (voorzitter/secretaris/algemeen emailadres) 

- De leden van de AV-commissies 

 

 

Ter kennisgeving (per email): 

- De leden van Commissies van Bestuur  

- De Ereleden  

- De Leden van Verdienste 

- De internationale bestuurders 

- De Dutch Basketball League 

- Accountmanager NOC*NSF 

- De medewerkers van de NBB 
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01. Opening (10.00 uur) 

 

02. Mededelingen 

 

03. Verslag en actielijst 

a. Verslag AV 25 november 2023  Bijlage A1 

b. Verslag BAV 25 maart 2024  Bijlage A2 

c. Actielijst  Bijlage A3 

 

04. Trots op Nederlands Basketball 

 

05. Financiën 

a. Verslag van de Financiële Commissie bij de Jaarrekening 2023    Bijlage B 

b. Vaststelling Jaarrekening 2023, inclusief verslag van bestuur, 
en de resultaatbestemming              Bijlage C 

c. Decharge penningmeester voor het gevoerde financieel beheer 

d. Decharge bestuur voor het gevoerde beleid 

e. Ter goedkeuring Voorstel Vaststelling Jaarrekening 2024    Bijlage D1 

i. Ter informatie: Jaarplan 2024 (svz)      Bijlage D2 

f. Actuele Prognose 2024        Bijlage E 

g. Verslag van de Financiële Commissie bij de Begroting 2025   Bijlage F 

h. Vaststellen Begroting 2025        Bijlage G 

 

06. Blik op de toekomst, kansen en uitdagingen; in gesprek met de AV 

 

07. Verkiezingen 

a. Leden van de commissies van de Algemene Vergadering     Bijlage H 

b. Leden van het Bestuur        Bijlage I 
 

08. Rondvraag  
 

09. Gezamenlijke verrassende afsluiting 

 

 

Nieuwegein, oktober 2024 

Bestuur NBB 
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CAST te Nieuwegein 

_________________________________________________________________________________________ 

01. Opening  

De heer Van Dam, de dagvoorzitter, heet om 10.00 uur de aanwezigen welkom bij de algemene 
vergadering van 2023. Het woord wordt gegeven aan de voorzitter, de heer Brakenhoff.   

 

02. Mededelingen  

Ook de voorzitter, de heer Brakenhoff heet iedereen welkom. Ter nagedachtenis aan de overledenen 
van het afgelopen jaar wordt een moment van stilte in acht genomen.   

 

December 2022: 
 Ton Kaart : Racing Beverwijk, jeugdcommissie district Haarlem,   

  Rayonbestuur Noord-Holland lid en voorzitter, interim-bestuurslid NBB. 

Januari 2023: 
 Jan Korver : vrijwilliger bij Heroes Den Bosch, maar ook frequent 

  vrijwilliger NBB events. 

Februari 2023: 
 Eddy Ligeon : vrijwilliger bij Donar, actief voor NBB als scheidsrechter  

  rolstoelbasketbal,   beoordelaar, opleider en  docent spelregels. 

Maart 2023: 
 Hanna van Gent : Oud-international, kreeg in 1999 de Bondsspeld. 
 Renso Zwiers : Donar en oud-international. 

 

Augustus 2023: 
 Sybe Melis : Na eigen sportieve carrière meer dan veertig jaar trainer en coach,  

  tevens opleider binnen de NBB. 

November 2023: 
 Gé Westgeest : Oprichter Jolly Jumpers 1969, ruim tien jaar trainer/coach eerste   

  vrouwenteam.  
 Albert van der Ark : Donar, jarenlang speler en bestuurslid 

 Jan Bruin : CBV Binnenland, trainer/coach, oud-international en interim-coach   
  nationaal  mannenteam.  

 

Het is voor de heer Brakenhoff de laatste vergadering als voorzitter. Er wordt met pijn in het hart 
afscheid genomen. Er is aan het avontuur begonnen met een langetermijnvisie en het was de wens om 
nog vele jaren door te gaan, maar helaas laten de drukke werkzaamheden binnen zijn baan dit niet toe. 
Basketball is een mooie sport en verdient een voorzitter die hieraan voldoende tijd kan besteden. Dit 
lukt helaas niet meer. Er wordt afscheid genomen met een goed gevoel, want er is een goed bestuur, 
een goed directieteam onder leiding van de heer Hoffer, een goede bond en een stijgend aantal leden. 
Er is een goed financieel programma. Een tegenvaller is dat de beoogde opvolger heeft aangegeven de 
positie niet te kunnen oppakken.  
 

De heer Van Dam leest de brief voor die van de heer Van Praag is ontvangen. 
 

Conform de statuten van de bond wordt de rol van voorzitter door het bestuur interim overgenomen. 
Er wordt een proces ingegaan voor de selectie van een nieuwe voorzitter. Hiervoor wordt een nieuwe 
ledenvergadering georganiseerd. Nadere informatie volgt zo spoedig mogelijk.  

De bond staat er goed voor, ook bij NOC*NSF en internationaal. Er worden sportieve successen 
behaald bij de rollers en 3x3. Zoals binnen de verenigingen ook wordt gemerkt, is er veel werk te doen 
en zijn er veel zorgen over onder andere de accommodatie problematiek, de wachtlijsten en dergelijke. 
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De NBB heeft dit jaar nieuwe internationale posities bij buitenlandse organisaties toegewezen 
gekregen. De heer Hoffer is bestuurslid van FIBA Europe en vicevoorzitter van de nieuw te vormen 
commissie Business Development. De heer Berteling is lid van de financiële commissie van FIBA 
World. Mevrouw Sloof is als commissielid mede verantwoordelijk voor de ontwikkeling van het 
Europese rolstoelbasketbal binnen IWBF. Het is belangrijk vertegenwoordigd te zijn in de diverse 
organisaties om mee te kunnen sturen en te beseffen wat er buiten Nederland gebeurt. 
 

Helaas zijn er ook ontwikkelingen die binnen de sport meer plaatsvinden, zoals een toenemend aantal 
incidenten van grensoverschrijdend gedrag. Dit is een ontwikkeling in de maatschappij waarvan graag 
ver weg wordt gebleven, maar  waarin meer wordt geïnvesteerd ook binnen de NBB. Het is niet meer 
mogelijk dingen vanzelfsprekend aan te nemen. Er wordt binnen de NBB constant ingespeeld op 
ontwikkelingen die kunnen plaatsvinden. Er is trots op de werkorganisatie, op het kunnen anticiperen 
en het kunnen luisteren naar de wensen van de verenigingen.  

De heer John Voppen wordt voorgesteld als de nieuwe strategisch adviseur van het bestuur om de 
blik van buiten in te blijven brengen in het bestuur. De heer Voppen stelt zich kort voor.  

 

03. Verslag en actiepuntenlijst van de AV van 26 november 2022  

Aan de orde wordt gesteld het verslag van de algemene vergadering van 26 november 2022. 

 

De heer Van der Hoek (CBV Binnenland) vraagt wederom of het mogelijk is het financiële jaar van de 
NBB gelijk te trekken met het financiële jaar van de verenigingen.  

De vraag wordt door de penningmeester bij agendapunt 5 behandeld.  

 

Er zijn geen opmerkingen of verdere vragen.  

 

Besluit: De notulen van de Algemene Vergadering van 26 november 2022 en de actielijst 
worden vastgesteld.  

 

04. Update strategisch plan 

De heer Hoffer begint met een terugblik op 2022. Er werd toen verteld dat basketball groeit. Er was 
een ledengroei van 10%. De rollers hadden goud gewonnen op het EK en waren paralympisch 
kampioen geworden. De teams van 3x3 waren olympisch en inmiddels wereldtop. De groei van 
basketball wereldwijd werd zichtbaar door de stijgende waarde van de NBA; waarin de NBA twee keer 
de waarde van de Premier League heeft. De kaartverkoop van de interlands steeg en waren 
uitverkocht. De 5-5 mannen namen voor de tweede keer in 31 jaar deel aan het EK. Er werd ook 
gezegd dat basketball niet alleen als sport groeit, maar dat het ook als lifestyle belangrijk is. Hierbij 
gaat het om spellen voor de Playstation, veel Nederlanders volgen LeBron James op Instagram, Hustle 
op Netflix, maar ook de documentaire over Michael Jordan is de populairste documentaire ooit. De 
sneakers zijn enorm populair. Hiphop is de muziek die goed bij basketball past en is het meest 
beluisterde muziekgenre op Spotify. De combinatie van sport en lifestyle maakt basketball 
onderscheidend van bijna alle andere sporten. Hierop is doorgegaan, met als doel basketball in 
Nederland te laten groeien. Vorig jaar werd aangegeven dat de breedte breder moet worden gemaakt, 
dus steeds meer mensen die basketballen. De weg naar de top moet duidelijker worden gemaakt, 
zodat de prestaties kunnen stijgen, maar er moet ook worden gezorgd dat met marketing de verhalen 
rond de mooie sport en lifestyle worden verteld. De strategie had drie duidelijke focuspunten, 
namelijk participatie, topsport en talentontwikkeling en de verhalen vertellen rondom sport en 
lifestyle. Het duidelijke doel is te groeien naar een community van meer dan 500.000 basketball 
liefhebbers. Er is geconstateerd dat samenhang nodig is, want talentontwikkeling heeft competities 
met weerstand nodig. Topsport heeft breedte nodig. De verenigingen hebben de populaire sport en 
zichtbaarheid nodig. 3x3 heeft de 5-5 piramide nodig en 5-5 kan de 3x3-zichtbaarheid goed gebruiken. 
Etc. Marketing, participatie en topsport zijn dus even belangrijk en naast elkaar neergezet in een 
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evenwichtige driekoppige directie, zodat het mogelijk is de samenhang binnen de organisatie te 
bewaken.  

Ook 2023 was een mooi en druk jaar, waarin veel mooie dingen zijn gebeurd. Het is een jaar waarnaar 
met trots kan worden teruggekeken.  

 

1. Basketball participatie 

Afgelopen jaar groeide het ledenaantal wederom met ongeveer 10%. Dit vlakt langzaam af, terwijl  de 
wachtlijsten juist groeien. Onze sport blijft populair, maar er is een gezamenlijke uitdaging om genoeg 
accommodatieruimte en kader te hebben. Dit is een belangrijk aandachtspunt voor de toekomst. De 
ledengroei vertaalt zich in 200 competitieteams meer. Daarnaast wordt geprobeerd om nieuw 
basketball aanbod te introduceren. Er is gestart met de JR NBA league. De 3x3-tour is verder 
uitgebreid. Om de groei aan te kunnen, wordt gewerkt aan genoeg kader, waarvoor onder andere 
fastbreakers zijn opgeleid, maar ook met de opleiding van de jeugdscheidsrechters wordt volop 
doorgegaan. Via het Sportakkoord II is het mogelijk dat deze opleidingen door verenigingen gratis 
kunnen worden georganiseerd. Er is ook een groeiende instroom van BS3-ers in het 
scheidsrechterskorps, maar er is een kleine daling in de BS4-groep. Dat is een uitdaging voor het 
aantal wedstrijden dat op landelijk niveau is toegenomen. Er wordt geprobeerd het korps te 
versterken en dit wordt één van de topprioriteiten voor 2024 op het gebied van participatie. Daar 
hoort bij dat de voorwaarden voor scheidsrechters zo goed mogelijk moeten zijn. De beloning is 
verhoogd en de kledingpakketten voor scheidsrechters zijn via de partner Nike goed georganiseerd. Er 
is een samenwerking aangegaan met Caribisch Nederland. Met een flinke subsidie wordt geholpen om 
basketball in deze delen van Nederland verder te ontwikkelen. Het afgelopen jaar is de differentiatie 
en de deregulering van de regelgeving geïntroduceerd. Dat is een uitgebreid, maar ook on going 
proces, dat steeds wordt geëvalueerd. Er is gestart met het ontwikkelen van het aanvalsplan 
participatie om ervoor te zorgen dat er een nog meer doelgericht aanbod kan worden geïntroduceerd 
en er beter kan worden ingespeeld op de wensen van de verenigingen om ervoor te zorgen dat het 
aanbod zo goed mogelijk overeenkomt met de behoefte.  

 

Er wordt een video getoond van de eerste editie van de JR NBA-league.  

 

2. Topsport & talentontwikkeling 

Ook hierin is het afgelopen jaar een aantal mooie resultaten behaald. De 3x3 vrouwen zijn als eerste 
senioren nationaal team van Nederland Europees kampioen geworden. De U23 Vrouwen 3x3 ploeg is 
wereldkampioen geworden. Dit laat zien dat het mogelijk is een sterke rol te spelen in deze discipline 
van onze sport. Het resultaat is dat met de vrouwen drie OKT’s en de mannen twee OKT’s worden 
gespeeld. De mannen zijn geëindigd als nummer 5 van de wereldranglijst. Dus ook hier wordt een rol 
gespeeld in de wereldtop. Het doel is om in 2024 de Olympische Spelen te bereiken. Dit zou een 
enorme impuls voor de sport betekenen. Bij het rolstoelbasketbal wonnen de vrouwen het EK en WK. 
Dat was het zevende eindtoernooi op rij dat door de vrouwen werd gewonnen. Dat is een unicum in de 
Nederlandse sport. De mannen werden derde op het EK in eigen land en vierde op het WK. Er was 
gehoopt een betere zomer te hebben met de nationale jeugdteams. Afgelopen jaar is gewerkt aan een 
masterplan basketball, waarvan één van de onderdelen was ervoor te zorgen dat er meer aandacht en 
geld kan worden besteed aan de nationale jeugdteams om ervoor te zorgen dat aansluiting kan 
worden gekregen met de Europese subtop. Het enige jeugdteam dat goed heeft gepresteerd is de 
vrouwen U20 die brons haalden in de B-divisie. De kaartverkoop voor de wedstrijden van de 5-5 
mannen was goed, maar de resultaten helaas niet altijd. Er is een start gemaakt met de nieuwe 
bondscoach Arik Shivek. Er is met een talentvolle, jonge selectie deelgenomen aan het preolympische 
kwalificatietoernooi in Istanbul. Zeker in de voorbereiding werden er wedstrijden gewonnen. Ook in 
het toernooi werden goede resultaten gehaald. Er zit toekomst in de jonge generatie, maar dat 
betekent dat de juiste aandacht moet worden gegeven en de juiste investeringen worden gedaan. Het 
masterplan werd afgelopen jaar afgerond met een duidelijke richting en ambitie. Het bestuur heeft het 
masterplan met enthousiasme voor kennisgeving aangenomen, maar niet vastgesteld. Dit werd niet 
gedaan, omdat werd geconstateerd dat ondanks de kaders die waren meegegeven, inhoudelijk en 
procesmatig niet volledig aan de opdracht is voldaan. Daarom wordt gestart met een 
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uitvoeringsagenda, zodat in tijd en qua budget de ambitie kan worden gerealiseerd. NOC*NSF stelt een 
aantal minimale kwaliteitseisen aan de bond. Het is best hard werken om daaraan te kunnen voldoen. 
Daarbij hoort onder andere dat voor de topsporters is gestart met een topsportstatuut en 
atletencommissie.  

 

Er wordt een filmpje getoond van de 3x3 vrouwen.  

 

3. Marketing & commercie 

Het doel is de sport ook op dit gebied verder te laten groeien. De bedoeling van marketing en 
commercie is ervoor te zorgen dat enerzijds voldoende budget beschikbaar is, maar ook de mooie 
verhalen over basketball zo breed mogelijk toe te lichten. Afgelopen jaar waren er mooie verhalen, 
zoals over de topsportresultaten, maar ook over de World Tour in Amsterdam en de rol die basketball 
heeft. Het is de enige sport in Nederland die groeit in de leeftijd van  12 -18 jaar tov 5-12. Alle andere 
sporten dalen vanaf de leeftijd van 12 jaar De World Tour in Amsterdam, georganiseerd door de heren 
van 3X3 Unites, was de honderdste uit de historie van het 3x3 basketball en het was de mooiste. Er 
waren complimenten uit de hele wereld. Ook bij de Orange Lions, zowel de mannen als vrouwen, zijn 
er uitverkochte zalen. Verder is het belangrijk om steeds meer financiën binnen te halen om de sport 
te laten groeien. Met trots kan worden verteld dat dit goed is gelukt. In vergelijking met 2022 zijn er 
ongeveer 90% meer sponsorinkomsten binnengehaald. In 2024 wordt geprobeerd wederom een groei 
te realiseren. Nieuwe sponsoren zijn onder andere TOTO, Odido enDanone. Er zullen binnenkort nog 
een aantal nieuwe partners worden toegevoegd, welke later worden bekendgemaakt. Vanuit de 
sponsorgelden wordt een nieuw platform gerealiseerd om de community beter te kunnen bedienen. 
Om tot de gestelde 500.000 liefhebbers te kunnen komen, zijn investeringen noodzakelijk, welke 
mogelijk zijn vanuit de sponsorgelden. Er sluiten sponsoren aan die geloven in de plannen en ideeën 
van de combinatie van basketball en lifestyle op een platform. Verder wordt gebouwd aan nieuwe 
assetswaarnieuwe sponsoren op kunnen aanhaken, zodat sponsorgeld kan worden binnengehaald en 
het daarmee mogelijk is verder door te groeien. Dit jaar is voor het eerst deelgenomen aan WK Esport 
Basketball. Dat moet ook een onderwerp worden waarmee in de toekomst sponsorgeld kan worden 
binnengehaald.  

 

Er wordt een video getoond van de World Tour.  

 

* Basketball groeit 

In 2022 en 2023 groeide basketball. Naar verwachting zal dit ook in 2024 het geval zijn. Er wordt 
geprobeerd te bewegen in de brede nationale en internationale sportwereld en netwerken op te 
bouwen. Sinds 2021 is ervoor gekozen om aan een community te bouwen, waarbij niet alleen over de 
sport wordt gepraat, maar ook over de lifestyle. Het blijkt dat de eerder ingeslagen weg door de rest 
van de sportwereld langzaam wordt ingezet. NOC*NSF heeft samen met alle bonden de uitermate hoge 
ambitie voor 2032 om het sportiefste land ter wereld te worden. Daarbij gaat het niet alleen over 
sporten binnen verenigingen, maar ook over mensen in beweging brengen op bijvoorbeeld een 
pleintje of hardlopen et cetera. Het gaat erom steeds meer Nederlanders te laten bewegen. Het is 
belangrijk dat als bond wordt geprobeerd de georganiseerde en ongeorganiseerde sport, het beleven 
van sport door middel van evenementen en dergelijke samen te brengen.  

De gezamenlijke sportagenda 2032 van het NOC*NSF is gestoeld op het geloof in de kracht van sport. 
Het dagelijks sporten, sportief bewegen, genieten van sport en excelleren in sport dragen bij aan een 
vitaal, sociaal, ambitieus en trots Nederland. Als sportwereld is de ambitie uitgesproken om van 
Nederland het sportiefste land ter wereld te maken, waarin iedereen dagelijks sportplezier kan 
beleven. Dit moet gebeuren in een veilige, gezonde en duurzame omgeving. Hierbij hoort een aantal 
specifieke doelstellingen.. Er zijn streefdoelen opgesteld en een aantal kritische succesfactoren. Van 
daaruit worden de doelstellingen geconcretiseerd in actielijnen waaraan de komende acht tot negen 
jaar het NOC*NSF samen met de sportbonden zal werken. De basketball bond is een van de eerste 
bonden die op basis van de Sportagenda 2032 bezig is met een eigen agenda; de basketballagenda 
2032, die dezelfde soort terminologie gebruikt. Als het verhaal duidelijk kan worden gemaakt en 
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dezelfde soort woorden worden gebruikt, dan kan dat helpen. Ook deze agenda start bij de eigen 
overtuiging dat basketball meer dan een sport is. Het is een lifestyle. Soms is het een sport en soms 
iemands hele leven. Basketball geeft de ruimte, zodat iemand zich kan uiten, zich kan ontwikkelen, een 
identiteit kan vormen, niet alleen op het veld, maar ook op straat. Dat is de ultieme kracht van de 
sport. Het vormen van de identiteit maakt dat basketball groeit in de doelgroep van 12 tot 18 jaar. 
Hierbij gaat het niet alleen om de sport, maar ook over de schoenen die iemand draagt of de muziek 
die wordt geluisterd.  

Er is de grote ambitie, dat vanuit de overtuiging dat basketball meer dan een sport is en van sport 
steeds meer naar een impactvolle lifestyle kan worden gegaan. De doelstelling is om de bestaande 
communities binnen en buiten de verenigingen samen te voegen tot een grote, sterke community. 
Hiermee is het mogelijk doelen te bereiken die andere sporten heel moeilijk kunnen behalen. Dat kan 
een grote meerwaarde opleveren. De toekomst van het basketball heeft enorm veel potentie.  

 

* Focuspunten 2024 

Bij marketing en commercie wordt in 2024 de focus gelegd op wederom een groei van 50% in de 
inkomsten ten opzichte van 2023. Als de Olympische Spelen worden gehaald, dan zijn er 
mogelijkheden om daaromheen met de partners veel te kunnen doen. Het basketball platform wordt in 
2024 live gezet. Ook wordt geprobeerd een samenwerking met de NBA te realiseren. Bij de events 
wordt doorgegaan met onder andere de doorontwikkeling van de Toto Basketball Cup. Ook is het de 
bedoeling om te blijven doorgroeien met de wedstrijden van de 5-5 mannen. De wedstrijden zijn 
uitverkocht. Helaas zijn er in Nederland niet veel hallen met de mogelijkheid voor meer dan 3.500 
bezoekers, waarin het nationale team kan spelen. Er wordt nagegaan of een innovatieve manier kan 
worden bedacht om meer toeschouwers te kunnen ontvangen. Bij de community blijft de focus gericht 
op meer gebruikers, groei van de social media en de samenwerking met belangrijke 
basketbalorganisaties versterken.  

 

* Participatie 

De focuspunten voor 2024 zijn de doorontwikkeling van het flexibele aanbod, zoals 3x3 NL League, 
Oldstars en Jr. NBA League. Eigenlijk wordt het denken in doelgroepen steeds belangrijker gemaakt en 
wordt er geprobeerd onderscheid te maken. Hierbij kan het gaan om spelvormen voor de jongste 
jeugd of het aanbod van opleidingen of het inrichten van competities. Ook de opzet en het format van 
de Basketball Cup worden verder verbeterd. Voor het versterken van verenigingen wordt graag 
slimmer gebruikgemaakt van de bestaande infrastructuur. Als er wachtlijsten zijn dan moeten slimme 
manieren worden bedacht om zoveel mogelijk de lijsten te verkorten. Er wordt verdergegaan met het 
versterken, c.q. opzetten van clusternetwerken. De verenigingsmonitor komt in 2024 weer voorbij. Om 
het als bond goed te kunnen doen, is een veilige sport noodzakelijk. Met de groeiende sport, groeit ook 
het aantal meldingen van grensoverschrijdend gedrag. Aan de voorkant kan bij het vertellen van de 
verhalen meer worden gedaan. Er wordt geprobeerd meer aandacht te geven aan inclusie, diversiteit 
en discriminatie in samenwerking met andere sportbonden, NOC*NSF en VWS via het programma 
OCIVI (= Onze Club Is Voor Iedereen).  

Ook de ontwikkeling van kader wordt geprobeerd vanuit participatie voort te zetten, onder ander door 
de database MultiSkillz uit te breiden. Hiervan wordt ook een appversie gerealiseerd. Verder wordt er 
gewerkt aan werving, selectie, opleidingsaanbod en hernieuwde accreditatie voor opleiders. Het 
bestendigen van het clinic- en bijscholingsaanbod, maar ook het versterken van de technische lijn van 
de landelijk spelende clubs krijgen de aandacht. De samenwerking met Caribisch Nederland is al 
genoemd. Ook is er het ontwerp van de vernieuwde BS4-opleiding en het opzetten van een nieuwe 
begeleidingsmethodiek voor scheidrechters, omdat arbitrage een belangrijk onderdeel van de sport is.  

 

* Topsport en talentontwikkeling 

Het masterplan is opgeleverd met een mooie richting en ambitie. Vorig jaar zomer is afscheid genomen 
van de bondscoach van het Nationaal Mannen Team en is een interim-coach aangesteld. Er wordt 
verkend hoe de doorontwikkeling van het vrouwenbasketball wordt vormgegeven. Van de jeugdteams 
was meer verwacht. Dit betekent dat de Jeugd NT-programma’s verder moeten worden 
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geprofessionaliseerd. Voor de mannen 5-5 start de EK-kwalificatie 2025 in februari aanstaande tegen 
Griekenland en Engeland. Voor de vrouwen is er het vervolg van het EK 2025. Bij 3x3 staan gepland de 
kwalificaties van de OKT’s. De doelstelling is dat op het EK met de mannen en vrouwen voor een 
medaille kan worden gestreden. Op het WK gaan de mannen voor een medaille en de vrouwen voor 
een top 8-positie. Bij het rolstoelbasketbal zijn de vrouwen de torenhoge favoriet om op de 
Paralympics 2024 het achtste eindtoernooi op rij te gaan winnen. Het Heineken Holland huis zal er 
niet zijn op de Olympische Spelen, maar het TeamNL huis, waarvan ook tijdens de Paralympische 
Spelen gebruik wordt gemaakt. De mannen moeten zich kwalificeren bij het PKT. Het streven is het 
behalen van een medaille.  

 

* Vanuit de zaal wordt gevraagd of het de juiste instelling is om te komen tot de Olympische Spelen of 
om ook te strijden om medailles. 

De heer Benjamin probeert altijd prioriteiten te stellen in de doelstellingen. Olympische kwalificatie is 
een grote uitdaging. De opgave om zich te kunnen plaatsen is zeer complex. Dus eerst de plaatsing en 
dan kan verder worden gekeken. 

* Een van de aanwezigen merkt op dat in de verhalen over participatie de visie ontbreekt over walking 
basketball. 

Mevrouw Fransen antwoordt dat het walking basketball of Oldstars basketball groeiende en een 
belangrijke doelgroep is.  

* De heer Braat is belangstellende en lid van de Commissie van Beroep. Er wordt opgemerkt dat G-
basketbal nergens in de toelichting voorkomt. G-basketbal is weliswaar niet eenvoudig, maar 
ontbreekt wel in het betoog.  

Mevrouw Fransen vertelt dat het onderwerp eerder is besproken. Vanuit het NOC*NSF wordt een 
subsidie gekregen ook in het kader van inclusie en diversiteit. Er wordt nagegaan wat de 
mogelijkheden zijn. Het is nog niet concreet, maar het heeft de aandacht.  

* De heer Van Heesch (BC Woodpeckers) merkt op dat bij ambitie staat vereniging met een pijl naar 
community. Het is echter niet duidelijk wat van de verenigingen wordt verwacht. De aanwas van 
kinderen boven de 12 jaar begint bij de verenigingen. Wat wordt verwacht van de verenigingen om 
van de sport een community te maken? 

 De heer Hoffer zegt dat het een van de grootste uitdagingen voor de georganiseerde sport in het 
algemeen is om het voor elkaar te krijgen dat de sport- en belevingswereld van in dit geval basketball 
bij de verenigingen een goede plek krijgen. Er wordt graag met verenigingen in gesprek gegaan hoe 
het mogelijk is elkaar te helpen. Bijvoorbeeld in Frankrijk is basketball de afgelopen tien jaar extreem 
hard gegroeid. De Franse strategie kan wellicht als inspiratie worden gebruikt. Basketball is de enige 
sport die groeit tussen de 12 en 18 jaar. NOC*NSF heeft bij alle sportbonden en verenigingen in 
Nederland gekeken bij welke verenigingen het lukt om die groep tussen 12 en 18 jaar niet te laten 
afhaken. Dat lukt maar 20 tot 25 verenigingen door individueel te gaan praten met elk lid om te 
bespreken wat de verwachtingen en het doel van het kind zijn. Dit soort ideeën worden graag 
besproken tijdens meet ups, in vergaderingen binnen werkgroepen of bijvoorbeeld in ad hoc 
klankbordgroepen.  

* De heer Platenkamp (Sparta Nijkerk) merkt op ook krap te zitten in het aanbod van zalen. Hierover 
is overlegd met scholen et cetera. Er wordt al snel de kritiek gekregen dat bijvoorbeeld de gymzalen op 
scholen niet veilig zijn, want er wordt al snel tegen een muur gelopen en dat is niet werkbaar. Wat kan 
de bond doen om de verenigingen te faciliteren? 

De heer Hoffer vindt het een van de moeilijkste vragen. Er was vooral voor de heer Van Praag als 
voorzitter gekozen vanwege zijn afgelopen acht jaar als voorzitter bij de Nederlandse Sportraad, 
waarbij hij vaak contact heeft gehad met burgemeesters en ministers. Hij was graag het gesprek 
aangegaan met de heer Van Praag en enkele andere bonden. Die ambitie is er nog steeds, want er moet 
een oplossing voor de accommodaties worden gevonden voor de lange termijn. Als het de ambitie is 
om het sportiefste land van de wereld te worden, dan kan het niet zo zijn dat kinderen op een 
wachtlijst komen te staan als zij willen gaan sporten. Dit betekent dat ondertussen moet worden 
nagegaan of kan worden gezocht naar andere, kleinere vormen, zodat een gedeelte van de doelgroep 
zou kunnen spelen. Er wordt in gesprek gegaan over flexibiliteit als van de zalen gebruikt wordt 
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gemaakt, maar ook over de kosten van de accommodaties. Er is geen kortetermijnoplossing, maar wel 
lange termijn focus.  

* De heer Koorneef, (Dutch Basketball League) feliciteert de bond met de bereikte resultaten. In het 
betoog ontbreekt de league met de professionele clubs. Er wordt gezamenlijk geprobeerd de 
basketbalsport groot te maken. Er wordt aangeboden om de krachten nog meer te bundelen. Dat geldt 
niet alleen voor de breedtesport en de verenigingen, maar ook de profclubs moeten meer worden 
ingezet. Als de krachten worden gebundeld, dan zal het mogelijk zijn verder te komen. Er wordt 
opgeroepen om meer de samenwerking te zoeken. 

De heer Hoffer vindt inderdaad dat de zichtbaarheid van de profclubs genoemd had moeten worden. 
Het gaat niet alleen om de zichtbaarheid van de sport, maar ook voor de ontwikkeling van talenten 
naar de top is samenwerking belangrijk. Er is een aantal initiatieven. Onder andere in het plan om het 
sportiefste land ter wereld te worden, is er een duidelijke ambitie voor de nationale competities. Er 
zijn budgetten vrijgekomen om samen met gemeenten topsport beter in beeld te kunnen krijgen.  

* De heer Slokker (HBV Quick Runners) hoort vele goede dingen, zoals dat basketball hard aan het 
groeien is in Nederland. De NBB en alle verenigingen worden bedankt voor al het goede werk. Zoals 
wellicht bekend, is er richting de NBB een bezwaar ingediend met betrekking tot de opleiding van 
jeugd scheidsrechter. Het bezwaar werd bij inzending ondertekend door zeven andere verenigingen, 
maar inmiddels zijn dat er 22 geworden. Vanuit de NBB is een reactie op het bezwaar gekomen. Het 
bezwaar is geanalyseerd met de leden van de technische- en arbitragecommissie binnen Quick 
Runners. Men is van mening dat  de NBB tekort is geschoten in de communicatie over deze opleiding. 
De nieuwe cursus jeugd scheidsrechter wordt zeer in het voetlicht gezet, terwijl weinig is vernomen of 
het nog steeds mogelijk is voor verenigingen om zelf scheidsrechters op te leiden. Er zijn nog steeds 
onduidelijke kanttekeningen als het gaat om de kosten en eisen. Er wordt gevraagd of de NBB ervoor 
openstaat om in ieder geval met de ondertekenaars van het bezwaar en wellicht andere 
geïnteresseerde verenigingen een klankbordgroep op te richten, zodat de zorgen kunnen worden 
besproken, duidelijkheid kan worden gecreëerd en samengewerkt om de doelen te bereiken.  

De heer Hoffer bevestigt dat de brief is ontvangen en ook is beantwoord. De NBB staat uiteraard open 
voor overleg met de betrokkenen.  

 

SCHORSING 

   

05. Financiën 

a. Verslag van de financiële commissie bij de jaarrekening 2022 

b. Vaststelling jaarrekening 2022, inclusief verslag van het bestuur en de resultaatbestemming 

c. Decharge penningmeester voor het gevoerde financieel beheer 

d. Decharge bestuur voor het gevoerde beleid 

e. Ter goedkeuring voorstel vaststelling jaarrekening 2023 

    * Ter informatie: jaarplan 2023 

f. Actuele prognose 2023 

g. Verslag van de Financiële commissie bij de begroting 2024 

h. Vaststellen begroting 2024 

 

De heer Ponjee begint met de gestelde vraag over het overgaan naar een begrotingsjaar dat gelijk 
loopt met het financiële jaar van de verenigingen. Hierover is gesproken met NOC*NSF, 
ervaringsdeskundigen binnen de KNVB, de accountant en administrateur. De conclusie is om niet over 
te gaan. Er is naar voren gekomen dat het weliswaar mogelijk is om een gebroken boekjaar te 
hanteren, maar dat is een uitzondering en wordt met name gedaan bij de wintersportbonden, omdat 
daar de nadruk van het sportseizoen rond de jaarwisseling ligt. Er moet echter rekening worden 
gehouden dat het NOC*NSF programma, de subsidies en bijdragen per kalenderjaar plaatsvinden en 
niet op het gebroken boekjaar. Het grootste mankement is dat dan weliswaar in de pas wordt gelopen 
met de verenigingen, maar uit de pas met degenen die via sponsoring en subsidies geld verstrekken. 
Ook moeten er aanpassingen worden gedaan in de jaarplannen richting de FIBA, want die houdt ook 
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het kalenderjaar aan. En door de drukke zomerperiode met veel internationale verplichtingen ontstaat 
er een onnodige druk op de financiële afdeling om de kosten in het juiste boekjaar mee te nemen. Er 
moet dus moeite worden gedaan en kosten worden gemaakt om te gaan naar een gebroken boekjaar 
en daarin worden meer nadelen dan voordelen gezien. Ook de begrotingscyclus zou anders moeten 
gaan lopen.  

 

a. Verslag van de Financiële Commissie bij de Jaarrekening 2022 

Er heeft een overleg plaatsgevonden met de Financiële Commissie. De Financiële Commissie heeft een 
verslag geschreven. Het verslag is gedeeld. 

 

b. Vaststelling jaarrekening 2022, inclusief verslag van het bestuur en de resultaatbestemming.  

Het resultaat van 2022 is uitgekomen op 4.000 euro positief. Er was begroot op 0 euro. Het voorstel is 
om het resultaat toe te voegen aan het eigen vermogen. De laatste jaren is het eigen vermogen stabiel 
op ongeveer 270.000 euro. De World Tour liep in 2022  via de jaarrekening. Deze was vooraf niet 
begroot. Er waren lasten, maar aan de andere kant ook baten. Dat verklaart het verschil tussen de 
totale baten en lasten wat was begroot in 2022 en de realisatie daarvan. Nadelig waren de hogere 
afschrijvingen op de aangeschafte kleding. Ook waren er hogere lasten op het gebied van topsport, 
welke te maken hadden met extra reiskosten door het grote programma dat is gedraaid. Daarentegen 
waren de kosten voor het rolstoelbasketbal lager, want vorig jaar zou het WK in Dubai plaatsvinden, 
maar dat is doorgeschoven naar 2023. Uit de contributiebijdragen zijn er hogere baten door meer 
leden en door de indexering van de contributiegelden gelijk aan het prijsindexcijfer. Ook zijn er meer 
competitie spelende teams, waardoor er meer inschrijfgelden waren. Ook zijn er meer boetegelden 
ontvangen dan hetgeen was begroot na twee corona seizoenen. Het resultaat van 4.000 euro positief 
wordt toegevoegd aan het eigen vermogen, waardoor wordt uitgekomen op een eigen vermogen van 
274.000 euro. Een belangrijk ratio voor NOC*NSF is de solvabiliteitsratio van 0,2. Vorig jaar werd daar 
flink onder gezeten en was het 0,09. In 2022 werd dat 0,16. Doordat minder vooruit wordt 
gefactureerd, wordt de balans korter en gaat de ratio omhoog.  

  

Besluiten bij acclamatie: 

b. De vergadering gaat akkoord met de jaarrekening 2022, inclusief verslag van het bestuur en 
de resultaatbestemming van het toevoegen van 4.000 euro aan het eigen vermogen.  

c. De penningmeester wordt decharge verleend voor het gevoerde financieel beheer over het 
jaar 2022.  

d. Het bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde beleid over het jaar 2022. 

 

e. Ter goedkeuring voorstel vaststelling jaarrekening 2023 

Er is de verplichting dat de algemene vergadering binnen een halfjaar na het boekjaar de jaarrekening 
moet vaststellen. Aangezien de algemene vergadering in november plaatsvindt, wordt bij acclamatie 
goedkeuring gevraagd om de jaarrekening 2023 te bespreken en vast te stellen in de algemene 
vergadering van november 2024.  

 

Besluit: Bij acclamatie wordt ingestemd met het voorstel de jaarrekening 2023 goed te keuren 
in de algemene vergadering van november 2024. 
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f. Actuele prognose 2023 

* Stelselwijziging 

Er is het voornemen om een stelselwijziging door te voeren. Tot nu toe werden de seizoensbaten uit 
contributie  per kalenderjaar genomen. Dit betekent dat de contributie als gerealiseerd werd 
beschouwd het jaar na het seizoen. De jaarrekening 2022 is goedgekeurd. Daarin zit de contributie 
over seizoen 2021-22. Dit heeft te maken met de technische kant van Sportlink en vanwege het feit dat 
pas na afloop van het seizoen exact bekend is wat er dat jaar werd gerealiseerd. Na overleg is 
geconstateerd dat het vreemd is dat de baten van het hele jaar contributie pas na het seizoen worden 
gerealiseerd. Het onderwerp is besproken met de accountant en de Financiële Commissie. Als de 
jaarrekening over 2023 wordt opgemaakt, dan zit daarin de realisatie van de baten van het seizoen 
2022-23. De realisatie van de baten uit contributie van de eerste seizoenshelft van 2023-24 zit dus 
volgens de oude methodiek niet in de jaarrekening 2023. Er is besloten in 2023 een stelselwijziging 
aan te gaan. Dit betekent dat in de jaarrekening 2023 de baten uit contributie van de 2e seizoenshelft 
seizoen 2022/2023 en de 1e seizoenshelft 2023-2024 worden meegenomen. Dit heeft effect op de 
jaarrekening 2023 (inclusief de huidige prognose) en op de begroting 2024. En het betekent dat de 
baten uit contributie van de 1e seizoenshelft 2022-2023 goed moeten verwerkt. Omdat die niet in de 
jaarrekening 2023 kunnen worden opgenomen, ze zijn immers volgend op de stelselwijziging niet in 
het kalenderjaar 2023 gerealiseerd. Deze baten worden in het eigen vermogen opgenomen. In de 
jaarrekening over 2023 zullen de vergelijkende cijfers met 2022, waarin het eigen vermogen hoger 
uitkomt dan volgens het oude stelsel in de jaarrekening 2022 werd vermeld,  worden aangepast. Het 
eigen vermogen van 274.000 euro blijft staan in de jaarrekening van 2022, maar in de jaarrekening 
van 2023 zullen de vergelijkende cijfers met 2022 een gestegen eigen vermogen laten zien. De exacte 
cijfers zijn nog niet bekend, maar het zal gaan richting de 1,4 miljoen euro. Dit is een boekhoudkundige 
handeling, waardoor de baten uit contributie voortaan aan de juiste periode worden toegekend. De 
NBB wordt hierdoor geen cent rijker, het is een papieren verandering. Wel heeft het consequentie 
voor de financiële doelen die de NBB zich stelt. Er is in het verleden bepaald dat een eigen vermogen 
wordt aangehouden van 700.000 euro. Dit streefdoel wordt door de stelselwijziging behaald, maar 
zegt niet direct iets over de financiële weerbaarheid die de NBB heeft. Met de Financiële Commissie 
wordt daarom overlegd om hierop een goed beleid te maken. Er wordt hierin goed gekeken naar wat 
volgens NOC*NSF een goede maatstaf is om een financieel gezonde bond te zijn. NOC*NSF houdt de 
solvabiliteit van 0,2 aan, maar met een eigen vermogen van 1,4 miljoen euro wordt ongeveer richting 
0,5 gegaan. Qua liquiditeit wordt al gedaan wat moet worden gedaan. NOC*NSF vraagt naar de vaste 
kosten te kijken en of er voldoende liquide middelen zijn om drie maanden vooruit te kunnen bij 
eventuele tegenvallers. Met de Financiële Commissie zal hiervoor nog een verdere analyse 
plaatsvinden. 

 

* Prognose 2023 

Er staat een positief resultaat van ongeveer 29.000 euro. Dat is wat de prognose aangeeft per eind 
september over het boekjaar 2023. Op basis van het eigen vermogen van 274.000 euro en de groei 
naar 700.000 euro, was een positief resultaat van 50.000 euro begroot. Er wordt een positief resultaat 
van 29.000 euro gerealiseerd. Dat is minder dan begroot. Dit komt doordat Topsport 5-5 en het CTO 
hogere kosten hebben, welke niet geheel worden gecompenseerd door hogere baten. De meevallers 
zijn meer contributieopbrengsten, bij marketing zijn er lagere marketingkosten en hogere 
opbrengsten, bij participatie zijn er meer teams en hogere inschrijfgelden. Bij de organisatie van 
bepaalde events, zoals 3x3 World Tour en 3x3 Pro League is er weinig impact op het resultaat. In het 
resultaat van eind september zit nog een aantal onzekerheden, zoals op het gebied van personeel, de 
vervanging van zieke medewerkers, en bij topsport. Ook de impact van de stelselwijziging moet nog in 
detail worden doorgerekend. De prognose nu is dat op een lichte plus wordt uitgekomen.   
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g. Verslag van de Financiële Commissie bij de begroting 2024  

Er is een aantal belangrijke thema’s. Zoals gemeld, is er opeens een hoog eigen vermogen en dan is de 
vraag wat wordt gedaan met het resultaat. Voorheen was het de bedoeling het eigen vermogen te laten 
groeien. Er wordt nog bekeken wat de precieze doelstellingen zijn op financieel gebied en dat heeft te 
maken met de vraag of het wenselijk is een plus- of minbegroting in te dienen. Voor 2024 is het de 
bedoeling een 0-begroting op te stellen. Dit betekent dat tegenover alle lasten baten staan en 
andersom. De focus richt zich niet op nog meer eigen vermogen en er zal ook zeker geen eigen 
vermogen worden teruggegeven aan de leden. De doelstelling is niet om zoveel mogelijk geld op te 
potten, maar om een gezonde bond te zijn. Hierover wordt overlegd met de Financiële Commissie en 
binnen het bestuur. Met de uitkomst van het overleg wordt nagegaan wat de impact zal zijn op de 
begroting van 2024. Bij een 0-begroting wordt in ieder geval niets weggegeven en wordt niet onnodig 
veel geld gevraagd van de verenigingen. Verder zijn belangrijk de stijgende ledenaantallen wat positief 
is voor de contributiebijdrage. Ook wordt een verdere stijging gezien van de commerciële inkomsten. 
Er zijn nieuwe sponsoren aangetrokken. De inflatie is niet evenredig verdeeld. Bijvoorbeeld van de 
inflatie door de energielasten wordt minder hinder ondervonden, maar de reis- en verblijfkosten 
stijgen zelfs harder dan het inflatiecijfer. Zoals statutair vastgelegd zijn de contributies geïndexeerd 
tegen het prijsindexcijfer van 2022. Er is een nieuwe CAO Sport afgesloten met een indexering van de 
salarissen. Hieraan hangt uiteraard een kostenplaatje wat wordt doorberekend in de begroting. De 
opbrengsten komen van contributies, sponsoring, NOC*NSF, subsidies, arbitrage, competities en 
evenementen. De vier kernthema’s voor de kosten zijn marketing, algemeen, participatie en topsport.   

 

* Uit de zaal wordt opgemerkt dat de indexering hetzelfde is als in 2022. Kan hieraan een percentage 
worden gehangen? 

De heer Hoffer legt uit dat volgens de statuten al jaren de indexering van het vorige jaar wordt 
gebruikt. In het seizoen 2022-2023 was de indexering van de contributiebijdrage 2,7%, gelijk aan het 
prijsindexcijfer 2021. Dit jaar is de indexering vastgesteld op 10%, gelijk aan het prijsindexcijfer van 
2022. De indexering van de contributie volgt dus altijd het prijsindexcijfer van het voorgaande jaar.  

* De heer Eekma (UBV The Eagles) is een vereniging met alleen volwassenen teams. Het gaat om 
mensen die vanaf de pleintjes de gymzaal zijn ingetrokken. De leden hebben het soms moeilijk om 
rond te komen. Topsport heeft in de begroting een erg groot aandeel ten opzichte van de breedtesport. 
Wat is het verhaal richting de breedtesporters die bijdragen aan de topsport? 

De heer Ponjee legt uit dat een onderscheid is te maken in waar het geld vandaan komt.. Bij de 
topsport is een grote bron van inkomsten NOC*NSF. De mix van inkomsten is daar anders dan bij de 
breedtesport. Bij breedtesport komt het geld van de verenigingen vandaan en komt voornamelijk weer 
bij de verenigingen terecht. Bij topsport wordt een groot deel gesubsidieerd vanuit NOC*NSF of het is 
een uithangbord wat sponsoren aantrekt. Er gaat inderdaad meer geld heen dan naar breedtesport, 
maar het is niet persé zo dat het meer kost voor de verenigingen.  

De heer Hoffer vult aan dat het grootste gedeelte van de bijdrage aan topsport komt vanuit NOC*NSF 
en sponsorinkomsten. Er wordt geprobeerd het procentuele aandeel aan topsport vanuit de 
contributiegelden langzaam te verlagen, omdat het de wens is dat in balans te brengen met elkaar. In 
de begroting 2024 is te zien dat van 34% (2023) naar ongeveer 30,5% wordt gegaan. De strategie is 
om vanuit sponsoring steeds meer bij te dragen. De zichtbaarheid en resultaten van topsport kunnen 
een belangrijke reden zijn om de breedte van breedtesport te laten groeien. Als het de wens is 
basketball te laten groeien, dan moet ervoor worden gezorgd dat er een zichtbare topsport is, maar 
wel in balans met alles wat wordt gedaan en vandaar dat wordt geprobeerd het procentueel naar het 
goede niveau te brengen.  

De heer Brakenhoff merkt op dat voor de topsportagenda steeds meer nodig is. Vandaar dat vanuit de 
NBB de regie moet worden gevoerd. Dat wordt vaak gedaan met andere partijen. Voor de rollers doet 
stichting BEN fantastisch werk. Voor 3x3 is dat stichting 3X3 Unites. Om de kosten en al het werk op te 
kunnen pakken, wordt veel samengewerkt met stichtingen. 

* De heer Koster (BV Leiderdorp) vindt het bijzonder dat de begroting realisatie vorig jaar niet de 
begroting is die in de vergadering voorligt. Het is een heel andere begroting en die is niet zo 
transparant. De vraag is waar de opbrengsten en kosten vandaan komen. In de jaarrekening zit een 
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hele andere begroting, die ook niet is vastgesteld. Uiteindelijk zal het bedrag netto kloppen, maar het is 
een heel andere manier van begroten, dan in de jaarrekening staat.  

De heer Ponjee beaamt dat wat in de jaarrekening staat niet altijd overeenkomt met hetgeen in de 
begroting staat qua vergelijking van de cijfers. De gepresenteerde begroting is de begroting die wordt 
gehanteerd en waarop de prognose is gebaseerd. Deze wordt gedurende het jaar gebruikt. Aan de 
jaarrekening zitten vanuit de accountant regels voor de verslaglegging en die op een bepaalde manier 
moeten worden gepresenteerd. Dat doet niets af aan de vast te stellen begroting, want dat is de echte 
begroting. Er wordt erkend dat de link lastig te maken is. Er wordt nagegaan of de presentatie op een 
andere manier kan worden gedaan, zodat de aansluiting kan worden gemaakt en er meer inzicht kan 
worden gegeven.  

* Een van de aanwezigen hoort al jaren dat er tegenvallers zijn door de ziekte van medewerkers. Is er 
nooit overwogen om dat risico te verzekeren, want die kosten zijn te begroten? 

De heer Ponjee antwoordt dat dit is overwogen, maar hieraan hangt een aanzienlijk kostenplaatje. 

 

h. Vaststellen begroting 2024 

Besluit bij acclamatie:  

De begroting 2024 wordt door de algemene vergadering akkoord bevonden. 

 

De heer Ponjee merkt op dat het mogelijk is eventuele vragen of suggesties per e-mail toe te sturen.  

  

06. Verkiezingen 

a. Leden van de commissies van de Algemene Vergadering 

* Financiële Commissie 

De leden van de Financiële Commissie zijn herkiesbaar voor een periode van drie jaar. De termijnen 
van de voorzitter de heer Müller, de heer Baji en de heer Enthoven lopen af. Zij zijn allen herkiesbaar. 
Er is een vacature voor Lid van de Financiële Commissie. 
 

Besluit: Bij acclamatie stemt de vergadering in met de herbenoeming van de heer Müller, de 
heer Baji en de heer Enthoven. 

 

* Tucht- en Geschillencommissie 

De termijnen van de voorzitter de heer Bokern en de heer De Roo lopen af. Zij zijn beiden herkiesbaar. 

Besluit: De vergadering stemt in met de herbenoeming van de heer Bokern en de heer De Roo. 

 

* Commissie van Beroep 

De termijnen van de voorzitter de heer Baas, de heer Braat, de heer Koorenhof en de heer Mak lopen 
af. Zij zijn allen herkiesbaar. 

Besluit: De vergadering stemt in met de herbenoeming van de heer Baas, de heer Braat, de heer 
Koorenhof en de heer Mak. 

 

* Commissie Onderscheidingen  

De termijnen van mevrouw Warmerdam en de heer Bergsma lopen af. De heer Bergsma is aftredend 
en niet herkiesbaar. Mevrouw Warmerdam is herkiesbaar. De heer Van der Geer is verkiesbaar als 
commissielid.   

Besluit: Bij acclamatie wordt ingestemd met de herbenoeming van mevrouw Warmerdam en de 
benoeming van de heer Van der Geer.  
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De heer Bergsma wordt bedankt voor zijn enorme inzet voor de commissie en het werk wat is verricht 
voor de inhaalslag van onderscheidingen van 75 jaar basketball. De heer Van der Geer wordt 
gefeliciteerd met zijn benoeming en stelt zich kort voor.  

 

b. Leden van het bestuur 

De termijnen van de bestuursleden mevrouw Van der Bruggen en de heer Moerer lopen af. Zij zijn 
beiden herkiesbaar.  

Besluit: Bij acclamatie stemt de vergadering in met de herbenoeming van mevrouw Van der 
Bruggen en de heer Moerer.  

 

De termijn van de voorzitter de heer Brakenhoff loopt af en hij is aftredend.  

 

De heer Hoffer overhandigt bloemen aan de heer Voppen, die als strategisch adviseur de bond komt 
versterken. De dagvoorzitter de heer Van Dam heeft zich jarenlang voor het basketball ingezet. Dit was 
zijn allerlaatste bijdrage, omdat hij gaat vertrekken naar de NOS. De heer Van Dam wordt met een 
kleine attentie hartelijk bedankt voor de prettige samenwerking.   

De heer Van Dam vertelt als freelancer dertien jaar met veel plezier voor de NBB te hebben gewerkt. 
De collega’s zullen worden gemist. Er is altijd geprobeerd op een eigen manier een steentje bij te 
dragen aan deze geweldige sport. Ook bij de NOS zal op allerlei manieren worden geprobeerd om 
basketball naar voren te duwen. Verder wordt opgemerkt bij kritiek gewoon te bellen, in plaats van 
ongenoegen te ventileren op social media. Iedereen wordt hartelijk bedankt voor de bijzonder prettige 
samenwerking.   

De heer Hoffer heeft maar anderhalf jaar met de heer Brakenhoff samengewerkt. Er waren fijne 
gesprekken, maar er werd ook gezien hoe lastig het was om steeds minder tijd te kunnen besteden aan 
de NBB. Ondanks dat was het altijd mogelijk om vragen te stellen en contact op te nemen. De heer 
Brakenhoff wordt hartelijk bedankt.  

De heer Berteling wil ook namens het bestuur de heer Brakenhoff bedanken voor de inzet. Het is 
bekend dat het lastig wordt gevonden om te moeten stoppen, want er zou voor een lange termijn 
worden gegaan, met een meerjarenperspectief. Het was de bedoeling om de bond verder te laten 
groeien en successen te vieren. Ondanks het al tijdig aangekondigde afscheid, is de passie en inzet niet 
weggeweest. Er was altijd aandacht voor de mens, zowel in de werkorganisatie als het bestuur. De 
heer Brakenhoff was betrokken, scherp op de analyse en zacht op de mens. Mede namens de collega-
bestuursleden wordt de heer Brakenhoff hartelijk bedankt voor de tijd als voorzitter van de 
Nederlandse Basketball Bond. 

De heer Brakenhoff zegt dat het afscheid erg zwaar valt, maar het was fantastisch werken met de 
bondsorganisatie, het directieteam, maar ook het bestuur. Iedereen wordt bedankt voor de 
samenwerking en veel succes gewenst met deze sport. Ook grote dank voor mevrouw Baudo voor alle 
organisatie rondom het bestuur en haar inzet.  

 

07. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt.  

 

08. Sluiting 

De voorzitter bedankt voor de aanwezigheid en wenst iedereen succes met deze mooie sport.  

De vergadering wordt om 12.45 uur gesloten.  
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 Vereniging 

1 Almere Pioneers 

2 Basketball Academie Limburg 

3 BBC Ardito 

4 BC APOLLO Amsterdam 

5 BC Deurne Pioniers 

6 Biks Shots 

7 Black Stars 

8 BV Amsterdam 

9 BV Leiderdorp 

10 BV Schijndel 

11 CBV Binnenland 

12 Celeritas-Donar 

13 D.B.V. ROWIC 

14 EVBV Octopus 

15 Green Eagles 

16 Heroes Den Bosch 

17 High Five 

18 Jumping Giants 

19 Landstede Basketbal ZAC 

20 MBCA Amstelveen 

21 O.S.M. '75 

22 Red Stars Soest 

23 River Trotters 

24 Tantalus 

25 United Academy 

26 Valkenswaard Falcons 

27 Vlijmscherp SVH 
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25 maart 2024 – Almere/online 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

01. Opening  

De heer Berteling (vice-voorzitter) opent de vergadering en heet de aanwezigen in de zaal en online 
welkom bij deze Bijzondere Algemene Vergadering.  

Er is een korte agenda met e e n agendapunt, dat belangrijk genoeg is om een Bijzondere Algemene 
Vergadering te organiseren en niet tot november te wachten. Deze vergadering is anders dan normaal. 
Normaal worden tijdens de Algemene Vergadering mensen die ons in afgelopen periode zijn ontvallen 
herdacht. Helaas zijn ons ook in de afgelopen periode mensen ontvallen die zeer verdienstelijk zijn 
geweest voor het rolstoelbasketbal en de basketbalsport. We gaan hier bij onze reguliere Algemene 
Vergadering in november op gepaste wijze aandacht aan besteden en hen herdenken.  

 

02. Mededelingen  

Er is gisteren naar de afgevaardigden een kort CV van de kandidaat- voorzitter gestuurd. 

 

03. Verkiezingen leden van het bestuur 

Aanwezig zijn zeven bestuursleden en de algemeen directeur. Het achtste bestuurslid, mevrouw Van 
Leeuwen is verhinderd. Kandidaat-voorzitter de heer Voppen wordt welkom geheten.  

 

Het is goed om nog eens te schetsen welk proces doorlopen is. Er was een kandidaat-voorzitter, die 
zich heeft teruggetrokken. Vervolgens is de vacature opnieuw opengesteld en is belangstellende 
gevraagd om hun belangstelling kenbaar te maken. Daarnaast is er aan de leden, de verenigingen, de 
gelegenheid gegeven om met een kandidaat te komen. Vanuit de verenigingen zijn er geen kandidaten 
gesteld. Wel heeft een aantal mensen zich gemeld bij het bestuur. Een afvaardiging van het bestuur en 
directie heeft met hen een aantal mooie gesprekken mogen voeren. Een aantal van deze mensen is niet 
voorgedragen om voorzitter te worden, maar heeft wel om een of meerdere redenen een behoorlijke 
affiniteit met basketball. Het bestuur is blij het netwerk te hebben kunnen vergroten van mensen die 
zich willen blijven inspannen, ondanks dat zij niet voorgedragen zijn. Zij willen wel graag een rol 
blijven spelen en dat is al de winst van dit proces.  

 

Het bestuur heeft een unanieme voordracht gedaan om de heer Voppen te benoemen als voorzitter van 
de Nederlandse Basketball Bond. 
 

De heer Voppen stelt zich voor: In mijn zakelijk leven ben ik voorzitter van de Raad van Bestuur van 
ProRail en in die hoedanigheid heb ik veel te maken met o.a. gemeentes. Ik heb een behoorlijk netwerk, 
wat ik een van de belangrijke dingen vindt voor het voorzitterschap. Tegelijkertijd heb ik een enorme 
passie voor basketball. De afgelopen zes jaar ben ik voorzitter van UBALL geweest, maar daar ben ik 
afgelopen september mee gestopt. Ik ben nog actief als coach en eigenlijk al 12 tot 15 jaar betrokken 
bij met name jeugdbasketbal. Ik vind het een eer dat ik gevraagd ben en hij heeft heb ja gezegd omdat 
we op een turning point staan in Nederland. 

 

Basketball groeit en we hebben echte kansen, maar we hebben ook de capability om het te doen. Niet 
alleen in de NBA, maar ik zie het ook bij de verenigingen en wat er gebeurt in heel Nederland. Ik denk 
dat we met elkaar een unieke kans hebben om de komende jaren basketball anders in elkaar te zetten. 
Ik wil helpen om samen met iedereen de volgende stap te zetten. Dat geldt niet alleen voor basketball 
en sport, maar ook voor de maatschappij. Iedereen heeft recht op sport en basketball is bij uitstek 
geschikt, het is een lifestyle, iets wat je op de pleintjes ziet en wat waarmee we in veel steden op 
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sociaal vlak impact op wijken hebben. Het gaat er niet alleen om spelers klaar maken voor de 
toekomst, maar om de gehele maatschappelijke ontwikkeling. In mijn tijd bij UBALL heb ik genoten 
van het sportieve, maar ook vooral van het verder brengen van spelers, het helpen integreren van 
vluchtelingen uit het buitenland of mensen uit hun isolement te halen. Basketball is meer dan een 
sport. Het is echt iets maatschappelijks waar we samen voor kunnen staan, maar dat kunnen we niet 
alleen. Ik roep iedere vereniging op om iets van zijn eigen doelstelling, iets van zijn eigen belang, opzij 
te zetten om samen als community echt de volgende stap kunnen zetten. Ik heb er ontzettend veel 
plezier in om de komende jaren samen basketball groot te maken.  

 

De heer Berteling geeft vervolgens aan dat als er e e n kandidaat is, er geen schriftelijke stemming hoeft 
plaats te vinden. De vraag of de vergadering kan instemmen met de benoeming van de heer Voppen als 
voorzitter van de Nederlandse Basketball Bond, wordt met luid applaus beantwoord. De heer Voppen 
wordt gefeliciteerd. 

Besluit: De heer Voppen wordt door de Algemene Vergadering benoemd als voorzitter van de 
Nederlandse Basketball Bond.  

 

04. Rondvraag  

Voorafgaand aan de rondvraag roept de heer Berteling de leden op om vooral gebruik te maken van de 
meet-ups en tijdens deze meet-ups bestuursleden, directie en medewerkers van het bureau aan te 
spreken en een gesprek aan te gaan. 

De heer Van der Walle (BS Leiden) stelt dat Basketball een snelgroeiende sport is. De accommodaties 

blijven ver achter. Welke acties neemt de nieuwe voorzitter? De heer Voppen antwoordt dat hij veel 

contact met gemeentes heeft en hij deze wil inzetten voor de accommodatieproblematiek. We moeten 

op alle mogelijke manieren, zowel in het publieke domein en naar gemeentes toe acties ondernemen. 

Ook moeten we in de private sector kijken wat gedaan kan worden met betrekking tot sporthallen. In 

mijn overweging om tot het besluit te komen om mij beschikbaar te stellen als voorzitter, heeft mijn 

connectie met gemeentes en bestuurlijk Nederland zeker meegespeeld. Ik heb nog geen concrete 

plannen, maar wel ideee n die ik graag een volgende keer deel.  

 

10. Sluiting 

Nu er verder geen vragen zijn, sluit de heer Berteling de Algemene Vergadering, welke de boeken in 

gaat als waarschijnlijk de kortste vergadering in de geschiedenis van de Nederlandse Basketball Bond.  
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Openstaande actiepunten Voortgang 
Verantw 

bestuurder 

Planning  

afgerond 

Definitief  

afgerond 

Nog openstaande actiepunten 25-11-2023 

1 p Proces opstarten voor werving selectie 
nieuwe voorzitter; hiervoor wordt een 
nieuwe ledenvergadering uitgeschreven  

De vacature is opengesteld. Een Bijzondere 
Algemene Vergadering is gepland voor 23 maart 
2024 

FB/JvdB/JP Mrt 2024 x 

2  Overleg met betrokkenen inzake ingediend 
bezwaar (HBV Quick Runners) opleiding 
jeugd scheidsrechter  

Er heeft een afspraak plaatsgevonden met de 
voorzitter van Quick Runners. Tijdens het gesprek 
is inzicht gegeven waarom de maatregelen zijn 
genomen. Er was begrip voor de situatie. Vanuit de 
NBB is de communicatie, waar duidelijk behoefte 
aan was, opgevoerd. Verder overleg was niet nodig. 

JvdP/FL  x 

3  In overleg met FiCo beleid maken irt 
financiële weerbaarheid van de NBB (irt 
solvabiliteit/EV/liquiditeit) 

Er is onderzoek gedaan naar andere bonden en 
NOC*NSF. En in memo besproken met FiCo in het 
voorjaars overleg Bestuur/FiCo 

JP Juni 2024 x 

4  Bij presenteren van jaarcijfers graag 
aansluiten bij begroting zodat eea 
inzichtelijker is.  

Vanwege de systemen en processen is een 1 op 1 
doorvertaling niet mogelijk. Het bestuur geeft in de 
presentatie op de AV wel meer inzicht in de 
aansluiting tussen begroting en jaarrekening  

JP   
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Ë

 

Van : Financiële Commissie 

Aan :  Algemene Vergadering NBB 

Betreft  : 1. Jaarrekening 2023 

 2. Prognose 2024 

 3. Begroting 2025 

 

 

 

De Financiële Commissie heeft in 2024 twee keer vergaderd. Tijdens het eerste overleg, dat heeft 

plaatsgevonden op 13 juni, is de jaarrekening over 2023 besproken. Het tweede overleg, dat heeft 

plaatsgevonden op 15 oktober, is de begroting voor het boekjaar 2025 besproken. Bij beide overleggen 

is ook de op dat moment actuele financiële prognose van het huidige boekjaar besproken. Bij beide 

overleggen waren aanwezig de directeur, de penningmeester en de administrateur van de NBB. Bij het 

eerste overleg was ook de accountant aanwezig. 

 

Jaarrekening 2023 

De Financiële Commissie adviseert de Algemene Vergadering om de jaarrekening 2023 vast te stellen 

en, uitgaande van de gegevens in de jaarrekening, de bestuurders, waaronder de penningmeester, ten 

aanzien van hun bestuurstaak in het onderhavige boekjaar decharge te verlenen. 

 

Prognose 2024 

De verwachting is dat het boekjaar 2024 wordt afgesloten met een klein negatief resultaat. In mei 

2024 was er sprake van een klein positief resultaat. Dit is niet zorgwekkend. Als FC zijn we 

meegenomen in het reilen en zeilen van het huidige boekjaar.  

 

Begroting 2025 

Tijdens het overleg over de begroting met de directeur en de penningmeester zijn een aantal 

onderwerpen aan de orde geweest: presentatievorm van begroting, waarom een nul-begroting en een 

meerjarenbegroting. Het bestuur heeft op al onze vragen antwoord kunnen geven en zijn aan de slag 

gegaan met onze voorstellen. De FC adviseert de Algemene Vergadering om deze begroting vast te 

stellen. 

 

Afscheid Henk Wijnen 

Henk Wijnen gaat stoppen als lid van de Financiële Commissie. Tijdens de laatste vergadering is Henk 

al even bedankt voor zijn jarenlange inzet als lid. Ook via deze weg willen we Henk nogmaals 

bedanken voor alle kennis en ervaring welke hij in heeft gebracht tijdens de diverse overleggen. 
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Vacatures lid-financiële commissie 

De afgelopen periode hebben twee kandidaat-leden voor de financiële commissie zich aangemeld: 

Ward Konijnendijk (Dordrecht) en Evert Schellen (De Meern). Deze twee heren hebben de laatste 

vergadering kunnen bijwonen en hebben een prima indruk gekregen van de werkzaamheden. De FC 

heeft een positief gevoel over deze twee heren en wil daarom deze twee kandidaten voordragen als lid 

Financiële Commissie. 

 

 

Financiële Commissie, 21 oktober 2024 

 

Jad Alshurbaji 

Peter Enthoven 

Henk Wijnen 

Marcel Müller (voorzitter) 
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BIJLAGE C – VASTSTELLING JAARREKENING 2023, INCLUSIEF VERSLAG VAN BESTUUR EN DE RESULTAATBESTEMMING   

 

 

Dit is een aparte bijlage. 

https://www.basketball.nl/documents/1642/Jaarrekening_2023_NBB_final.pdf
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BIJLAGE D – TER GOEDKEURING VOORSTEL VASTSTELLING JAARREKENING 2024  

 

 

Aan  : Leden van de Algemene Vergadering NBB 

Betreft  : Voorstel Vaststelling Jaarrekening 2024 

Van  : Bestuur van de NBB 

Datum  : 2-10-2024 

 

Het bestuur verzoekt de leden van de Algemene Vergadering in te stemmen met het voorstel 

om de Jaarrekening 2024, in november 2025 aan de Algemene Vergadering voor te leggen en 

daarmee de termijn met vijf maanden te verlengen. 

 

Aangezien de jaarlijkse Algemene Vergadering van de NBB in november plaatsvindt, dient het bestuur, 

conform artikel D10 de statuten van de NBB, toestemming te vragen aan de Algemene Vergadering om 

het jaarverslag 2024 in november 2025 aan de Algemene Vergadering uit te brengen (en dus niet 

binnen zes maanden na afloop van het verenigingsjaar). Het voorstel betreft dus uitsluitend een 

formalisering van het proces dat wij volgen.  

 

Voor de volledigheid treft u onderstaand het betreffende artikel aan.  

D.10  De Algemene Vergadering wordt gehouden binnen zes maanden na afloop van het 

verenigingsjaar. De Algemene Vergadering kan deze termijn met ten hoogste vijf maanden 

verlengen. Indien de Algemene Vergadering de termijn heeft verlengd, dan zal het bestuur 

binnen zes maanden na afloop van het verenigingsjaar de jaarrekening, voorzien van de 

accountantsverklaring, beschikbaar stellen aan de financiële commissie. 
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> Basketball Aanbod: doorontwikkeling flex aanbod (3x3/Oldstars/Jr NBA) Op schema, nog niet afgerond

> Basketball Aanbod: bindingsvormen voor de hele community Op schema, nog niet afgerond

> Basketball Aanbod: opzet en format Basketball Cup Afgerond

> Versterken Verenigingen: slimmer gebruik maken van bestaande infrastructuur (binnen en buiten) in aanbod Niet meer realiseerbaar voor beoogde deadline

> Versterken Verenigingen: versterken cq opzetten van clusternetwerken Niet meer realiseerbaar voor beoogde deadline

> Versterken Verenigingen: verenigingsmonitor 2024 Op schema, nog niet afgerond

> Versterken Verenigingen: Veilige Sport (VOG's-VCP-aandacht voor inclusie, diversiteit en discriminatie) Afgerond

> Ontwikkeling kader: Uitbreiding database Multiskillz + appversie Op schema, nog niet afgerond

> Ontwikkeling kader: Werving, selectie, opleidingsaanbod en hernieuwde accreditatie voor opleiders Vertraagd, wel nog realiseerbaar

> Ontwikkeling kader: Bestendigen clinic en bijscholings aanbod Op schema, nog niet afgerond

> Ontwikkeling kader: Versterken technische lijn landelijke spelende clubs Op schema, nog niet afgerond

> Ontwikkeling kader: Samenwerking Caribisch Nederland Op schema, nog niet afgerond

> Ontwikkeling kader: Opzetten nieuwe begeleidingsmethodiek voor scheidsrechters Niet meer realiseerbaar voor beoogde deadline

> Ontwikkeling kader: Ontwerp vernieuwde BS4-opleiding Vertraagd, wel nog realiseerbaar

> Partnerships: groei inkomsten 50% Afgerond

> Partnerships: Meer zichtbaarheid door activatie partners Afgerond

> Basketball.nl platform: livegang platform met NBA en Commerciele partners Op schema, nog niet afgerond

> Events: Doorontwikkelen Toto Basketball Cup Afgerond

> Events: Doorgroeien events Mannen 5-5 Afgerond

> Community: 200K gebruikers basketball.nl Niet meer realiseerbaar voor beoogde deadline

> Community: 25% groei bereik (sociale)media Afgerond

> Community: samenwerking met belangrijke basketball organisaties versterken Afgerond

> Topsport en Talentonwikkeling Organisatie: Oplevering Masterplan 5-5 (m) Afgerond

> Topsport en Talentonwikkeling Organisatie: Verkenning doorontwikkeling vrouwenbasketball Op schema, nog niet afgerond

> Topsport en Talentonwikkeling Organisatie: Professionalisering programma’s  Jeugd NT’s Op schema, nog niet afgerond

> Topsport en Talentonwikkeling 5-5: Mannen start EK kwalificatie 2025 Afgerond

> Topsport en Talentonwikkeling 5-5: Vrouwen vervolg EK 2023 Niet meer realiseerbaar voor beoogde deadline

> Topsport en Talentonwikkeling 3x3: Kwalificatie OKT's  Afgerond

> Topsport en Talentonwikkeling 3x3: EK: mannen + vrouwen medaille  Afgerond

> Topsport en Talentonwikkeling 3x3: WK: mannen medaille, vrouwen top 8  Afgerond

> Topsport en Talentonwikkeling Rolstoel: Vrouwen gouden medaille POS Afgerond

> Topsport en Talentonwikkeling Rolstoel: Mannen kwalificatie POS + Medaille Afgerond
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BIJLAGE E – ACTUELE PROGNOSE 2024  

 
 

  

Budget Prognose Budget Prognose Budget Prognose

Kosten Kosten Opbrengsten Opbrengsten Resultaat Resultaat

2024 2024 2024 2024 2024 2024

Afgegeven per ALV nov '23 begin okt ALV nov '23 begin okt ALV nov '23 begin okt

ALGEMEEN 1.055.889               1.177.925            1.057.800            1.254.636            1.911                 76.711             

INKOMSTEN 31.800                     31.800                  946.300                1.140.431            914.500             1.108.631       

PERSONEEL (DIRECTIE EN SUPPORT) 517.347                  561.004               -                         -                        -517.347           -561.004         

HUISVESTING 95.500               95.500             -                  -                  -95.500             -95.500        

KANTOORKOSTEN EN AUTOMATISERING 268.800                  345.317               41.500                  44.205                  -227.300           -301.112         

BONDSORGANISATIE 142.442                  144.304               70.000                  70.000                  -72.442             -74.304           

MARKETING 1.246.862               1.544.766            1.246.862            1.524.544            -0                        -20.221           

MARKETING & PARTNERSHIPS 700.061                  736.745               700.061                658.019               -0                        -78.726           

COMMUNICATIE 205.240                  184.578               205.240                205.240               -0                        20.662             

EVENTS 341.561                  623.443               341.561                661.285               0                          37.843             

PARTICIPATIE 2.409.935               2.506.561            2.409.934            2.563.670            -1                        57.108             

COMPETITIE 381.749                  388.873               381.749                404.749               -0                        15.877             

ARBITRAGE 761.820                  896.152               761.819                878.319               -1                        -17.833           

OPLEIDINGEN 242.676                  305.989               242.675                330.050               -1                        24.061             

VERENIGINGSONDERSTEUNING 225.357                  209.122               225.357                237.164               0                          28.042             

BASKETBALONTWIKKELING 798.334                  706.426               798.334                713.387               0                          6.961               

TOPSPORT 2.906.636               3.085.031            2.906.637            2.969.327            0                          -115.703         

TOPSPORT ALGEMEEN 22.264                     22.264                  22.264                  26.264                  -                      4.000               

TOPSPORT 3x3 864.930                  920.175               864.931                935.727               1                          15.552             

TOPSPORT 5x5 437.115                  482.036               437.114                337.500               -1                        -144.536         

TOPSPORT CTO 976.708                  1.016.007            976.709                998.685               1                          -17.322           

TOPSPORT Rollers 605.619                  644.549               605.620                671.152               0                          26.603             

7.619.322               8.314.282            7.621.232            8.312.177            1.910                 -2.105             
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BIJLAGE F – VERSLAG FINANCIELE COMMISSIE BIJ BEGROTING 2025  

Ë

 
 

. 

Van : Financiële Commissie 

Aan :  Algemene Vergadering NBB 

Betreft  : 1. Jaarrekening 2023 

 2. Prognose 2024 

 3. Begroting 2025 

 

 

 

De Financiële Commissie heeft in 2024 twee keer vergaderd. Tijdens het eerste overleg, dat heeft 

plaatsgevonden op 13 juni, is de jaarrekening over 2023 besproken. Het tweede overleg, dat heeft 

plaatsgevonden op 15 oktober, is de begroting voor het boekjaar 2025 besproken. Bij beide overleggen 

is ook de op dat moment actuele financiële prognose van het huidige boekjaar besproken. Bij beide 

overleggen waren aanwezig de directeur, de penningmeester en de administrateur van de NBB. Bij het 

eerste overleg was ook de accountant aanwezig. 

 

Jaarrekening 2023 

De Financiële Commissie adviseert de Algemene Vergadering om de jaarrekening 2023 vast te stellen 

en, uitgaande van de gegevens in de jaarrekening, de bestuurders, waaronder de penningmeester, ten 

aanzien van hun bestuurstaak in het onderhavige boekjaar decharge te verlenen. 

 

Prognose 2024 

De verwachting is dat het boekjaar 2024 wordt afgesloten met een klein negatief resultaat. In mei 

2024 was er sprake van een klein positief resultaat. Dit is niet zorgwekkend. Als FC zijn we 

meegenomen in het reilen en zeilen van het huidige boekjaar.  

 

Begroting 2025 

Tijdens het overleg over de begroting met de directeur en de penningmeester zijn een aantal 

onderwerpen aan de orde geweest: presentatievorm van begroting, waarom een nul-begroting en een 

meerjarenbegroting. Het bestuur heeft op al onze vragen antwoord kunnen geven en zijn aan de slag 

gegaan met onze voorstellen. De FC adviseert de Algemene Vergadering om deze begroting vast te 
stellen. 

 

Afscheid Henk Wijnen 

Henk Wijnen gaat stoppen als lid van de Financiële Commissie. Tijdens de laatste vergadering is Henk 

al even bedankt voor zijn jarenlange inzet als lid. Ook via deze weg willen we Henk nogmaals 

bedanken voor alle kennis en ervaring welke hij in heeft gebracht tijdens de diverse overleggen. 
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Bijlage K – Verslag van de Financiële Commissie bij de Begroting 2021  

Vacatures lid-financiële commissie 

De afgelopen periode hebben twee kandidaat-leden voor de financiële commissie zich aangemeld: 

Ward Konijnendijk (Dordrecht) en Evert Schellen (De Meern). Deze twee heren hebben de laatste 

vergadering kunnen bijwonen en hebben een prima indruk gekregen van de werkzaamheden. De FC 

heeft een positief gevoel over deze twee heren en wil daarom deze twee kandidaten voordragen als lid 

Financiële Commissie. 

 

 

Financiële Commissie, 21 oktober 2024 

 

Jad Alshurbaji 

Peter Enthoven 

Henk Wijnen 

Marcel Müller (voorzitter) 
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BIJLAGE G – VASTSTELLEN BEGROTING 2025 

  

Aan  : Leden van de Algemene Vergadering NBB 

Betreft  : Toelichting Begroting 2025 

Van  : Bestuur NBB 

Datum  : 22-10-2024 

 

Passend bij het beeld van de afgelopen jaren geeft de begroting 2025 een beeld van een organisatie en 

een sport die groeien. Ook in 2025 is dit een beeld dat binnen de sportwereld geen gemeengoed is. 

Daarnaast is het een begroting waarin de impact van de inflatie en CAO-stijgingen (nog steeds) 

zichtbaar is, en waarin de groei in baten uit commercie en subsidies positief bijdraagt aan het 

resultaat. 

 

Het resultaat is dat het basketball kan doorgroeien op het gebied van participatie, topsport en 

marketing.  

 

Onderaan de streep presenteren we een 0-begroting. Hoewel we met gepaste trots kunnen aangeven 

dat we een sluitende begroting presenteren waarin de groei van basketball zichtbaar is met zowel 

lasten als baten rond de €8,7 mio, is het ook een begroting waarin we niet al onze ambities kunnen 

financieren. 

 

 

Begroting ‘23 Begroting ‘24 Prognose ‘24 Begroting ‘25 Groei 

€6.874.253 €7.621.232 €8.312.177 €8.674.259 13,8% 

 

De conceptbegroting 2025 laat met een totaal van €8,67 miljoen een groei in baten zien van 13,8% ten 

opzichte van de €7,62 miljoen in de begroting 2024.  

 

De stijging in baten ten opzichte van de begroting 2024 komt door: 

- De indexering van de contributie tov 2024 (3,8%) 

- De groei in ledenaantallen  
 

Begroting ‘23 Begroting ‘24 Prognose ‘24 Begroting ‘25 Groei 

€2.150.000 €2.632.212 €2.826.343 €2.897.544 10,1% 

 

Ook per 1 september 2024 zijn de signalen rond de ledenaantallen positief, hoewel de harde 
groei afgevlakt is door onder meer beperkte accommodatieruimte. Ons ledenaantal per  
1 september ligt 2,6% hoger dan op dezelfde datum in 2023.  

- Stijgende commerciële baten (inclusief bartering) 
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Realisatie ‘22 Realisatie ‘23 Prognose ‘24 Begroting ‘25 

€310.000,- €553.156,- €948.658,- €1.371.995,- 

 

We blijven inzetten op een groei in baten uit sponsoring. Waar in 2024 de afdeling marketing 

gedeeltelijk meegroeide met de commerciële groei, is dat in de begroting 2025 beperkter. Naar 

de toekomst toe is dit een aandachtspunt, zeker als we de groei naar een marketinggerichte 

organisatie verder willen vormgeven. De ambitie van €1,37 mio tov de prognose van €948k in 

2024 is wederom aanzienlijk, maar ook reëel. In dit bedrag zijn ook zogenaamde barterdeals 

(sponsorrechten in ruil voor producten zoals wedstrijdkleding) meegenomen.  

 

 

Begroting ‘23 Begroting ‘24 Prognose ‘24 Begroting ‘25 Groei 

€6.824.253 €7.619.322 €8.314.282 €8.674.259 13,8% 

 

In de conceptbegroting van 2025 stijgen de lasten ten opzichte van de begroting 2024 met 13,8%. 

Deze stijging komt door: 

- Stijging van de loonlasten nav de nieuwe CAO Sport. In de begroting gaan we uit van een 

stijging van 8%. Dit is de optelsom van de in de CAO afgesproken stijgingen in oktober en april 

naast de jaarlijkse stijging in januari en betekent circa 250k extra lasten.  

- Hogere baten uit sponsoring gaan hand in hand met hogere sponsorverplichtingen. Waarbij we 

er altijd naar streven om die verplichtingen / activaties zo af te spreken dat ze ook 

meerwaarde voor de bond hebben. Daarnaast streven we naar een aantal barterdeals die 

zowel in lasten als baten een plus betekenen. En inhoudelijk een meerwaarde voor de bond 

betekenen.   

- Hogere lasten zien we ook binnen Participatie waar de Caribische subsidie ook verplichtingen 

met zich meebrengt. En binnen Participatie groeien we onevenredig in lasten doordat we een 

structurele uitdaging hebben om het arbitragebeleid toekomstbestendig te maken.   

 

De volgende prio’s/ambities zijn in de begroting verwerkt. 
 

 

Een belangrijke ontwikkeling binnen de organisatie is de overstap van Sportlink naar FOYS. Deze 
overstap bekostigen we in de begroting 2025. Na implementatie van het nieuwe systeem verwachten 
we een vermindering van werkdruk op afdelingen die veel gebruiken maken van het systeem. En 
daarmee meer ruimte om de basketbalsport verder te helpen groeien.  
 

In de begroting algemeen houden we ook rekening met een hogere post voor (langdurig) ziekteverlof 
ten behoeve van tijdelijke vervanging van langdurig zieken. Door een verbeterde pro rata inschatting 
vallen een klein aantal posten hoger uit omdat de BTW niet volledig teruggevorderd kan worden.    
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De groei in baten uit sponsoring zijn al eerder benoemd. Daartegenover staat een aantal lasten die 
horen bij invulling van de rechten uit sponsorships die we sluiten. Aan de hand van deze groei 
verwachten we ook een kleine groei in marketing Fte’s.  
 

Bij Events valt een stijging van lasten (en daarmee daling van het resultaat op Events) op. Dit komt 
voornamelijk doordat in 2025 meer thuisinterlands van de vrouwen 5-5 worden gespeeld en FIBA 
door aangepaste regels de verplichting van de kosten voor wedstrijdregistratie (denk aan 
cameramannen en apparatuur) voor televisie bij de bond legt.  

 

 

Binnen Participatie hebben we een innovatiebudget gecreëerd om het in te kunnen zetten op 
uitdagingen die op ons pad komen. Denk aan accommodatietekort of aanpassingen binnen basketball 
aanbod.  
 

We trekken een substantieel budget uit voor extra personele kracht en voor beleid/campagnes om de 
uitdagingen binnen Team Arbitrage aan te gaan. De groei van onze sport gecombineerd met een 
vergrijzend arbitragekorps zorgt voor structurele uitdagingen die we willen aanpakken. 
 

Daarnaast zien we binnen basketbalontwikkeling een grote stijging in baten en lasten. Die heeft te 
maken met het eerste volledige jaar van een VWS subsidie om basketball op de Cariben te helpen 
groeien. Onderwerpen die we voor de Cariben aanpakken hebben ook direct invloed op de versterking 
van basketball in Nederland waardoor het mes aan twee kanten snijdt.  
 

 

Binnen Topsport hebben we geconstateerd dat deelname aan de jeugd EK’s, een onderdeel van onze 
talentontwikkeling, meer budget vraagt dan in de afgelopen jaren begroot was. Dat herstellen we in de 
begroting 2025.  

 

Binnen de OLA investeren we door op kwalitatieve (skills) trainers om de talentontwikkeling te 
versterken en de synergie tussen 3X3 en 5-5 te versterken.  
 

Ten slotte houden we rekening met een zomerprogramma voor de mannen 5-5 in aanloop naar ofwel 
EuroBasket 2025 ofwel WK pre qualifier cyclus.   
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Budget Prognose Budget Budget Prognose Budget Budget Prognose Budget

Kosten Kosten Kosten Opbrengsten Opbrengsten Opbrengsten Resultaat Resultaat Resultaat

2024 2024 2025 2024 2024 2025 2024 2024 2025

Afgegeven per ALV nov '23 begin okt okt '24 ALV nov '23 begin okt okt '24 ALV nov '23 begin okt okt '24

ALGEMEEN 1.055.889     1.177.925     1.135.126     1.057.800          1.254.636            1.135.932          1.911             76.711           806                 

INKOMSTEN 31.800           31.800           31.800           946.300              1.140.431            1.002.932          914.500         1.108.631     971.132         

PERSONEEL (DIRECTIE EN SUPPORT) 517.347         561.004         528.334         -                       -                         -                       -517.347       -561.004       -528.334       

HUISVESTING 95.500      95.500        100.000    -                -                  -                -95.500         -95.500      -100.000       

KANTOORKOSTEN EN AUTOMATISERING 268.800         345.317         339.550         41.500                44.205                  60.000                -227.300       -301.112       -279.550       

BONDSORGANISATIE 142.442         144.304         135.442         70.000                70.000                  73.000                -72.442         -74.304         -62.442         

MARKETING 1.246.862     1.544.766     1.741.882     1.246.862          1.524.544            1.930.562          -0                    -20.221         188.680         

MARKETING & PARTNERSHIPS 700.061         736.745         883.950         700.061              658.019                1.194.301          -0                    -78.726         310.351         

COMMUNICATIE 205.240         184.578         169.467         205.240              205.240                170.888              -0                    20.662           1.421             

EVENTS 341.561         623.443         688.465         341.561              661.285                565.373              0                      37.843           -123.092       

 

PARTICIPATIE 2.409.935     2.506.561     2.754.877     2.409.934          2.563.670            2.691.544          -1                    57.108           -63.333         

COMPETITIE 381.749         388.873         396.679         381.749              404.749                410.594              -0                    15.877           13.915           

ARBITRAGE 761.820         896.152         975.306         761.819              878.319                857.064              -1                    -17.833         -118.242       

OPLEIDINGEN 242.676         305.989         260.756         242.675              330.050                283.471              -1                    24.061           22.715           

VERENIGINGSONDERSTEUNING 225.357         209.122         242.737         225.357              237.164                260.189              0                      28.042           17.452           

BASKETBALONTWIKKELING 798.334         706.426         879.399         798.334              713.387                880.226              0                      6.961             827                 

TOPSPORT 2.906.636     3.085.031     3.042.374     2.906.637          2.969.327            2.916.221          0                      -115.703       -126.153       

TOPSPORT ALGEMEEN 22.264           22.264           31.090            22.264                26.264                  32.748                -                  4.000             1.658             

TOPSPORT 3x3 864.930         920.175         919.391         864.931              935.727                924.090              1                      15.552           4.699             

TOPSPORT 5x5 437.115         482.036         456.969         437.114              337.500                361.474              -1                    -144.536       -95.495         

TOPSPORT CTO 976.708         1.016.007     1.009.301     976.709              998.685                1.002.583          1                      -17.322         -6.718            

TOPSPORT Rollers 605.619         644.549         625.623         605.620              671.152                595.326              0                      26.603           -30.297         

7.619.322     8.314.282     8.674.259     7.621.232          8.312.177            8.674.259          1.910             -2.105            -0                    
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Financiële Commissie (herkiesbaar per periode van 3 jaar) 

De heer Wijnen is aftredend. Daardoor ontstaat een tweede vacature in de Financiële Commissie. De vacature is opengesteld en de Financiële Commissie 

stelt voor de heren Schellen en Konijnendijk te benoemen als lid van de Financiële Commissie. Het verkort CV wordt ter vergadering uitgereikt. 

Naam Functie Benoemd 1e benoeming 

nav nieuwe 

statuten 

Benoemd tot Periode Status 

M. Müller Voorzitter 26-06-2010 2017 2026 Periode 3  

J. Alshurbaji Lid 28-11-2020 2020 2026 Periode 2  

P. Enthoven Lid 25-11-2017 2017 2026 Periode 3  

H. Wijnen Lid 21-11-2015 2015 2024 Periode 3 Aftredend 

E. Schellen Lid     Verkiesbaar 

W. Konijnendijk Lid     Verkiesbaar 

 

Tucht en Geschillencommissie (herkiesbaar per periode van 3 jaar) 

De termijnen van de heren Van der Heijden en Smulders, respectievelijk Secretaris en lid TGC lopen af. Beiden zijn herkiesbaar. 

Naam Functie Benoemd Benoemd tot Status 

P. Bokern Voorzitter 30-06-1991 2026  

H. vd Heijden Secretaris 30-06-1999 2024 Herkiesbaar 

C. de Roo Lid 28-11-2020 2026  

R. Schrauwen Lid 29-09-2012 2025  

J. Smulders Lid 29-09-2012 2024 Herkiesbaar 

P. vd Velde Lid 30-06-2001 2025  

https://www.linkedin.com/in/evertschellen/?locale=nl_NL
https://www.linkedin.com/in/ward-1265a7132/?originalSubdomain=nl
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Commissie van Beroep (herkiesbaar per periode van 3 jaar). 

De termijn van de heer Koopman loopt af. Hij is herkiesbaar. De heer R. Braat is tussentijds aftredend. 

De Commissie van Beroep stelt voor de heer J. Witvoet te benoemen als lid van de CvB. Zijn verkort CV  

wordt ter vergadering uitgereikt. 

Naam Functie Benoemd Benoemd tot Status 

B.J.L. Baas Voorzitter 25-11-2017 2026  

R.J. Koopman Secretaris 25-11-2017 2024 Herkiesbaar 

R. Braat Lid 21-06-2014 2026 (Tussentijds) Aftredend 

H. Koorenhof Lid 25-06-2011 2026  

W. Mak Lid 25-11-2017 2026  

J. Witvoet Lid   Verkiesbaar 

 

Commissie Onderscheidingen (herkiesbaar per periode van 3 jaar). 

De termijnen van de heer Bosch en mevrouw Huitzing lopen af. Beiden zijn herkiesbaar 

Naam Functie Benoemd Benoemd 

tot 

Periode Status 

H. van Rooden Voorzitter 13-7-2021 2025 2  

S. Bosch Lid 13-7-2021 2024 1 Herkiesbaar 

F.A.M. van der Geer Lid 25-22-2023  1  

I. Huitzing Lid 19-10-2021 2024 1 Herkiesbaar 

S. Warmerdam Lid 13-7-2021 2026 2  
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De heer N. Meijer treedt tussentijds af.  
 

Naam Functie Benoemd Benoemd tot Periode Status 

J. Voppen Voorzitter 23-03-2024 2027 Periode 1 
 

J. Ponjée Penningmeester 26-11-2021 2024 Periode 1 Herkiesbaar 

F. Berteling Lid 15-04-2020 2025 Periode 2  

J. van der Bruggen Lid 15-04-2020 2026 Periode 2  

L. van Leeuwen Lid 26-11-2022 2025 Periode 1  

F. Ligthart Lid 26-11-2022 2025 Periode 1  

N. Meijer Lid 15-04-2020 2025 Periode 2 Tussentijds Aftredend 

W. Moerer Lid 15-04-2020 2026 Periode 2  

J. van der Put Lid 17-11-2018 2024 Periode 2 Herkiesbaar 

  
RELEVANTE NEVENFUNCTIES BESTUUR 

 

J. Voppen 

ORGANISATIE FUNCTIE VANAF 

UBall Headcoach MU19 2023 

 

W. Moerer 

ORGANISATIE FUNCTIE VANAF 

BNXT League Bestuurslid 2022 

 

F. Berteling 

 

 
ORGANISATIE FUNCTIE VANAF 

International Basketball Foundation Bestuurslid 2020 

FIBA World Lid Financiële Commissie 2023 


